
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2010–11–23

Protokoll styrelsemöte S31 2010–11–23

Närvaro: Sofia Mattsson Ordförande
Fredrik Andersson Skattmästare
Anders Eriksson Cafémästare
Mazdak Farzone Sexmästare, fr.o.m punkt 6
Mikael Rudner Industrimästare
Fredrik Karlsson Programmästare
Sofie Eliasson Øverphøs
Miriam Friberg Informationsansvarig på TLTH
Gustav Nord Kårstyrelseledamot på TLTH
Robin Ljungström
Alexander Nässlander
Philip Holgersson
Gustav Orest Sällberg

§1 OFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.10.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera Miriam Friberg, Gustav Nord, Alex-
ander Nässlander, Robin Ljungström, Philip Holgersson och Gus-
tav Orest Sällberg.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Styrelsen beslöt att godkänna mötesprotokoll från S29.

§6 Information från
Kåren

Miriam Friberg informerade styrelsemötet om att det är höstgas-
que nu på lördag, en sittning med medicinare och teknologer.
Gustav Nord flikar in med att kommer vara bra odds (då det är
fler medicinare än teknologer som kommer).

Miriam Friberg meddelar även att det kommer hållas en CSN
manifestation imorgon onsdag samt att kåren har fått en ny hem-
sida.

§7 Beslutsuppföljning Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Policymöte till S02 2011.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Skyltning till iDét till
S32.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Utlåningspolicy till
S32.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Spam i maillådan till
S32. Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Julkort till S32.
Styrelsen beslöt att bordlägga punkten om Bestick till S32.
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Julmus lunch

Fredrik A meddelade att affich har skickats på beställning till
Propagandamästaren, men att någon affisch ännu inte har pro-
ducerats. Styrelsemötet diskuterade vilka som skulle bli bjud-
na under lunchen och kom fram till att alla som kom till iDét
skulle bli bjudna på glögg och lussekatter. Styrelsemötet disku-
terade även huruvida Elektro ville vara med och bjuda, nu när
E(l)dekvata håller stängt. Fredrik A. meddelade att han inte kän-
de någon delmängd av Elektrostyrelsen och då Mazdak F. kän-
ner mycket folk tog han på sig ansvaret att prata med dem. Sty-
relsen beslöt att bordlägga punkten om Julmys lunch till S32.

Julmys kväll

Sofia A meddelar att hon har mailat ut till ordförandekollegiet
och att hon inte har fått något svar från dem. Hon tillägger att
det kommer vara ordförandekollegiemöte imorgon onsdag och
att hon där kommer fråga om det finns intresse för vårt julmys.
Hon kommer senast imorgon onsdag 23:59 skicka mail till Fred-
rik A. och Anders E. med kollegies åsikter. Styrelsen beslöt att
bordlägga punkten om Julmys kväll till S32.

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
18 Sofia M. Alexander N. Policydokument S10 2009 S02 2011
3 CC, Sofia Skyltning till iDét S17 2010 S32 2010
4 KM, SexM Uppd. utlåningspolicy S18 2010 S32 2010
7 Anders E. Uppd. Bordershop S20 2010 S32 2010
8 Anders E. Inköp av kyl och frys S22 2010 S32 2010

13 Daniel P. Spam i maillådan S25 2010 S32 2010
15 Daniel P. Julkort S29 2010 S32 2010
16 Fredrik A. Julmys lunch S29 2010 S31 2010
17 Anders E. Fredrik A. Julmys kväll S29 2010 S32 2010
18 Mazdak F. Bestick S30 2010 S32 2010

§8 Utskottsrapporter Fredrik A.
Fredrik A. rapporterade att han har varit på kollegiemöte
där det diskuterades e-handelslösningar samt placering av
pengar. Fredrik A. kunde under mötet konstatera att vårt
placeringskonto gav bäst ränta.

Fredrik K.
Programmästaren rapporterar att han inte gjort så mycket.
Han har däremot upptäckt att det blir problem med film-
kvällen då Daniel Pervan har all utrustning samtidigt som
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han är sjuk. Lunchföreställningarna skjuts på framtiden, då
Hannes N. inte har haft tid.

Mazdak F.
Sexmästaren rapporterar att han har festat.

Sofie E.
Överphöset rapporterar att hon inte har så mycket att rap-
portera.

Anders A.
Cafémästaren rapporterar att mästeriet har fått en ny café-
mästare som ser ut att tycka om kakor. Det har även sålts
kaffe till morgontrötta studenter med lyckat resultat. Det
är planerats en ny beställning från Axfood samt haft sön-
der Coca-cola kylen. Cafémästaren har kontaktat Coca-Cola
Company Sverige och ett kontrakt är skickat till sektionen.
Då detta väl är underskrivet och tillbakaskickat så kommer
Coca-Cola leverera en ny kyl. Detta kan dock ta upp emot
tre veckor. Cafémästeriet har även levererat dricka till sek-
tionsmötet, där en hel del julmust verkar ha gått åt.

Mikael R.
Industrimästaren rapporterar att tygmärken från LiTH är
fixade. Industrimästeriet har även varit på Arkad och pratat
med företagen och hittat många som är intresserade.

§9 Ekonomisk status Fredrik A. meddelar “pass”.

§10 Sektionsstyrelsefest Sofia M. meddelar att det nästa tisdag är sektionsstyrelsefest.
Philip H. meddelar att han har problem att närvara men alla and-
ra i den nya styrelsen verkar ha möjlighet.

§11 Meddelanden Gustav O. meddelar att det var en väldigt god tårta som Sofia M.
hade med sig till mötet. Miklael R. meddelar att han kommer att
byta vice industrimästare vid årsskiftet. Mazdak F. meddelar att
D-sektionen kom trea i sektionskampen. Miriam F. meddelar att
man gärna får fira nyår på AF-borgen.

§12 Övrigt Fredrik A. frågade mötet om när tackfesten för Utedischot är pla-
nerat, men då ingen visste fick Fredrik A. inte svar på sin fråga.
Sofia M. meddelade att hon inte har fått något svar gällande re-
staurang Eld och hade därför en undring om styrelsen hade lust
att ändå hitta på något på fredag, vilket möttes mycket positivt.
Fredrik A. funderade huruvida vintershiphtet skulle planeras in
i kalendern, då mycket händer i början av det nya året. Det ver-
kar som att helgen i läsvecka ett passar bäst.

§13 OFMA Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat 12:43.
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Vid protokollet

Anders Eriksson
Vice Ordförande

Justeras

Sofia Mattsson
Ordförande
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